查閱《選票上關於候選人的詳情(立法會及區議會)規例》第20條備存登記冊的安排

登記冊載有經選舉管理委員會批准登記的訂明團體的名稱和標誌及訂明人士的標誌。公眾人士可在星期一至五上午9時至下午12時30分及下午1時30分至6時(公眾假期除外),到選舉事務處在九龍長沙灣東京街西三號庫務大樓八樓或九龍觀塘觀塘道三八八號創紀之城一期渣打銀行中心二十九樓的辦事處免費查閱本登記冊。

查阅《选票上关于候选人的详情(立法会及区议会)规例》第20条备存登记册的安排

登记册载有经选举管理委员会批准登记的订明团体的名称和标志及订明人士的标志。公众人士可在星期一至五上午9时至下午12时30分及下午1时30分至6时(公众假期除外),到选举事务处在九龙长沙湾东京街西三号库务大楼八楼或九龙观塘观塘道三八八号创纪之城一期渣打银行中心二十九楼的办事处免费查阅本登记册。

Inspection arrangement for register maintained under section 20 of the Particulars Relating to Candidates on Ballot Papers (Legislative Council and District Councils) Regulation

The Register records the names and emblems of prescribed bodies and the emblems of prescribed persons that registration has been approved by the Electoral Affairs Commission. Members of the public may inspect the register free of charge at one of the Registration and Electoral Office's two offices, located at 8/F, Treasury Building, 3 Tonkin Street West, Cheung Sha Wan, Kowloon, and 29/F, Standard Chartered Tower, Millennium City 1, 388 Kwun Tong Road, Kwun Tong, Kowloon from 9am to 12:30pm and 1:30pm to 6pm (Mondays to Fridays, except public holidays).